英语翻译中文的句子
1、All things come to those who wait.

苍天不负有心人
2、Victory won''t come to me unless I go to it. -- M.Moore
胜利是不会向我们走来的，我必须自己走向胜利。 -- 穆尔
3、We must accept finite disappointment, but we must never lose infinite hope. -- Mattin Luther King
我们必须接受失望，因为它是有限的，但千万不可失去希望，因为它是无穷的。 -- 马丁 · 路德 · 金
4、A thousand-li journey is started by taking the first step.
千里之行，始于足下。
5、Never, never, never, never give up (Winston Churchill)
永远不要、不要、不要、不要放弃。(英国首相 丘吉尔)
6、A man is not old as long as he is seeking something. A man is not old until regrets take the place of dreams. (J. Barrymore)
只要一个人还有追求，他就没有老。直到后悔取代了梦想，一个人才算老。(巴里摩尔)
7、While there is life there is hope.
一息若存，希望不灭。
8、I am a slow walker,but I never walk backwards. (Abraham.Lincoln America)
我走得很慢，但是我从来不会后退。(亚伯拉罕.林肯美国)
9、It''s great to be great , but it''s greater to be human. ---W. Rogers
成为伟人固然伟大，但成为真正的人更加伟大.
10、I can make it through the rain. I can stand up once again on my own.
我可以穿越云雨，也可以东山再起(Mariah Carey-through the rain)
11、One''s real value first lies in to what degree and what sense he set himself.(Einstein Germany)
一个人的真正价值首先决定于他在什么程度上和在什么意义上从自我解放出来。(爱因斯坦 德国)
12、One thing I know,that is I know nothing.(Socrates Greek)
我所知道的一件事就是我一无所知。(苏格拉底 古希腊)
13、Cease to struggle and you cease to live. -- Thomas Carlyle
生命不止，奋斗不息。 -- 卡莱尔
14、Never underestimate your power to change yourself!
永远不要低估你改变自我的能力!
15、Nothing is impossible!
没有什么不可能!(励志一生 http://www.yuwenmi.com)
16、Nothing for nothing.
不费力气，一无所得。
17、The man who has made up his mind to win will never say "impossible ". (Bonaparte Napoleon ,French emperor )
凡是决心取得胜利的人是从来不说“不可能的”。( 法国皇帝 拿破仑. B.)
18、I will greet this day with love in my heart.
我要用全身心的爱来迎接今天
19、Do what you say,say what you do
做你说过的，说你能做的
20、You have to believe in yourself . That''s the secret of success.(Charles Chaplin , American actor )
人必须相信自己，这是成功的秘诀。 (美国演员 卓别林. C.)
